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Carl Streator is a reporter investigating Sudden Infant Death Syndrome for a soft-news
feature. After responding to several calls with paramedics, he notices that all the dead
children were read the same poem from the same library book the night before they
died. It's a 'culling song' - an ancient African spell for euthanizing sick or old people.
Researching it, he meets a woman who killed her own child with it accidentally. He
himself accidentally killed his own wife and child with the same poem twenty years
earlier. Together, the man and the woman must find and destroy all copies of this
book, and try not to kill every rude sonofabitch that gets in their way. Lullaby is a
comedy/drama/tragedy. In that order. It may also be Chuck Palahniuk's best book yet.

作者介绍: 

Chuck Palahniuk is the author of the novels Fight Club (made into a film by director
David Fincher), Survivor, Invisible Monsters, Choke, Lullaby, Diary and Haunted. His
other books include Fugitives and Refugees, a book about Portland, Oregon, and the
non-fiction collection Non-fiction. He lives in Washington State.
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CP 總是 drama king
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书评

文/严杰夫
凶案背后的故事常让人难以接受。譬如5月28日发生在山东招远一家麦当劳餐厅内的悲
剧，让人在震撼的同时，也感到极为遗憾。6名邪教组织成员将一个普通女孩活活打死
，数人在现场旁观却毫无挽救办法。这样的暴力案件伤害到的，不仅仅是受害人，还包
括那些旁观者，乃至于...  

-----------------------------
在我自己的定义中，恰克•帕拉尼克是一个天才型的作家，他说故事的方法相当奇特而
且混乱，我自己在第一次看他的作品《搏击俱乐部》时便吃到苦头，但只要能耐下性子
把整本书看完，我个人是觉得非常值得！
在《搏击俱乐部》中，作者透过主角人物阐明现代人的生活在虚无的时...  

-----------------------------
Of all Chuck's books, Lullaby is probably the easiest read, with its relatively
'conventional' plots and way of story-telling, not like Rant which you won't get it untill
well past 1/3 of the book. This is the 8th book of Chuck's I read, and perhaps i fin...  

-----------------------------
by Chuck Palahniuk 法医用一张纸遮住照片，然后说：“我会把纸慢慢移开。”
他说：“如果你觉得看够了，就让我喊停。”
1999年，法医说，我的父亲被人枪杀的时候，正在一个室外楼梯的顶端。子弹射穿他
的腹部，在横隔膜处爆裂，然后到达胸腔，损伤了他的双肺。这就是法庭上陈...  

-----------------------------
1999年，恰克•帕拉尼克的父亲弗雷德•帕拉尼克开始与一个名叫唐娜•方丹的女人
约会，此女先前把自己的前夫沙克福德以“性侵”的罪名送入监狱。沙克福德出狱后跟
踪了他们，在射杀了他俩之后，在方丹的公寓里放火焚烧了尸体。
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凶犯归案后，法庭询问帕拉尼克是否决定要沙...  

-----------------------------
昏暗的车厢高声放着trap音乐，时不时响起的电话响声，颠簸的路途让你五位翻腾。环
顾一眼四周的乘客，那位抽大麻上瘾的A，可能现在的他都无法说清楚一句话；那位患
有性瘾的瘦小个子，皮包骨头的B；那位带着假发，在身上到处打了孔的女士C又或是
那位油腻的恋尸癖中年男士D。总之...  

-----------------------------
In his tireless pursuit of the outrageous, the author of ''Fight Club'' has written a novel
about a murderous song. Chuck Palahniuk's impressively febrile imagination now
yields ''Lullaby,'' the story of a sweet-sounding weapon of mass destruction. Given Mr...
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